
  
           SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD 
Møteprotokoll 
Møtedato: Møte nr. 2/ 2024 – Tysdag 3. September 2024, kl 17.30 
Møtestad: Sveio Soknehus 
 

Følgjande medlemmer/vara var kalla inn:  
 
Frå Førde & Valestrand sokneråd:  
Tor Helge Hardeland, Tove Maryann Bjørge Ottesen, 1. vara Jostein Valen og 2. vara Elisabeth 
Reiersen 
 
Frå Sveio sokneråd:  
Rune Hjelmeseter, Astrid Furdal, 1. vara Kjell Gunnar Nymark og 2. vara Sigrund Breistig 
 

Kommunal representant: Dagfinn Fagerland Bjørge 
 
Prest: Arild Steinsland 

 
 
Fråfall vert å melda til kyrkjekontoret så snart som råd, slik at vara medlemmar kan bli kalla inn. 
 
Vara for kommunal representant og vara for soknepresten får innkalling, men treng ikkje møta 
utan særskild melding. 
 
Vara for kommunal representant: Ragnhild Elise Lysen og Ruth Grethe Østebøvik Eriksen 
 
Vara for prest: Svein Arne Theodorsen 
 
Fråfall til dette møtet: Tove Maryann Bjørge Ottesen (ferie) og Sigrund Breistig (mld).  
1. vara Jostein Valen tok Tove sin plass i dette møtet. 

 
 
Tekst for dagen ved Arild Steinsland 

 

Saker som vart handsama: 
 
Godkjenningssaker. 
14/2024 Godkjenning av innkalling og møteprotokoll frå 040624. 
15/2024 Godkjenning av revidert Møteplan for hausten 2024. 
 
Drøftingssaker – aktuelle utlysingar – OVERFØRT frå møtet 040624. 
06/2024 Ny kantor/ organist/ kyrkjemusikar etter Ingrid som slutta 290224. (Overført frå 040624) 
07/2024 Ny kyrkjelydspedagog etter Haldis som har sagt opp stillinga si fom 010225. (Overført frå 040624) 

16/2024 Ny kontorsekretærstilling etter Brit som har sagt opp stillinga si fom 011024. 
 
Drøftingssaker – andre saker. 
09/2024 Justering av pris på feste og stell-avtalar. (Overført frå 040624) 
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10/2024 Justering av pris på leige av kyrkjene i Sveio. (Overført frå 040624) 
11/2024 Ny Minnelund i Sveio ved Eikeland kapell - namneplater. (Overført frå 040624) 

17/2024 Årskontroll brann- og nødlys 2024, Sveio Soknehus (30/70-deling) - forslag til 
oppfølging av avvik. 
18/2024 Kandidatar til Nominasjonsnemnd KA sitt Landsråd. 
 
Orienteringssaker. 
19/2024 

A. Staben vår. 
B. Valestrand kyrkje - roteskade i tak - kostnadsestimat, status og framdriftsplan. 
C. Sakristia i Sveio kyrkja - kostnad, status og framdriftsplan. 
D. Rehabilitering av altertavla i Valestrand kyrkje - finansiering, status og 

framdriftsplan. 
E. Tilsyn av kyrkjer/ kapell og Soknehuset 230424 – tilsynsrapportar. 
F. Rekneskap pr 310824 mot budsjett. 

 
Neste møte – kjende saker. 

• Godkjenning av innkalling og møteprotokoll frå 030924. 

• Rekneskap mot periodisert budsjett pr siste mnd. 

• Oppfølgingssaker frå 231123 – opplæring og kyrkje/ gravplassbesøk. 

• Oppfølgingssaker frå 040624 og 030924. 
 
 

Sveio, 27.08.2024 
 

 
Sign 
Tor Helge Hardeland                                                                                 Rita Holmedal 
Leiar Fellesrådet                                                                                         Kyrkjeverje 
 

 
 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 14/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

GODKJENNINGSSAKER. 

Sak 14/2024 Godkjenning av innkalling og møteprotokoll frå 040624. 

Godkjende utan merknader. 
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SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 15/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

Sak 15/2024 Godkjenning av revidert Møteplan for hausten 2024. 

Følgjande møtedatoar er godkjent tidlegare: tys 27.08 er flytta til tys 03.09, tys 22.10 vart 

flytta til 24.10 og blir her føreslått flytta til tys 29.10, tys 03.12 uendra. 

Årsak til endring av godkjent møtedato 24.10 er at det skal gjennomførast eit 

Kulturarrangement i Valestrand Kulturkyrkje 24.10 

Dokument i saka: 

• Ingen. 

Kyrkjeverja sitt framlegg til vedtak: 

• Alt 1: Fellesrådet vedtek revidert Møteplan for hausten slik den er framlagt. 

• Alt 2: Fellesrådet vedtek revidert Møteplanen for hausten med følgjande merknader: 

Behandling i møte:  

Kyrkjeverja gjekk gjennom bakgrunn for endringane, og nye datoar vart sjekka opp mot 

andre aktivitetar. Det vart elles fremja forslag om å starte møta kl 17.00. 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

Forslag til revidert Møteplan vart vedteken, og møtestart vart sett til kl 17.00. 

 

DRØFTINGSSAKER.  

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 06/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

06/2024 Ny kantor/ organist/ kyrkjemusikar etter Ingrid som slutta 290224.  

Saka er UTSETT frå møtet 040624. 

Stillinga har dei to siste åra vore erstatta med vikar for kantor/ organist under gudstenester 

og gravferd mm, samt med vikardirigent og vikarorganist for Barnekoret. Budsjettmidlane til 

kantor har vore erstatta med reduserte budsjettmidlar til vikarar. Dette har gitt oss 

reduserte kostnader.  
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Etter møtet vårt 040624 har Kyrkjeverja hatt samtale med noverande kantor om ho ser for 

seg å auka stillingsprosenten sin hos oss – ho er i dag tilsett i ei 30% stilling. Gjer i denne 

samanheng merksam på at dei som har deltidsstillingar hos oss har fortrinnsrett til nye 

stillingar om krav til kreterier for stillinga elles kan oppfyllast. 

Vedkomande jobbe i dag som musikklærar/ lektor ved ein vidaregåande skule i Haugesund i 

ca 70% stilling, men ho har fått signal om at det kan bli endringar fom neste skuleår – noko 

som kan gjera det muleg for henne å auka stillingsprosenten hos oss.  

Tar ‘og med at vi her snakke om ein svært dyktig kantor, og som kjenner til kyrkjene i Sveio 

svært godt. Vedkomande vil ‘og flytte til Sveio i løpet av året/ neste år. 

Dokument i saka: 

• Ingen. 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting 040624: 

• Stillinga bør tidlegast effektuerast fom 010125, viser til budsjett for 2024. 

• Stilling og stillingsstorleik må drøftast i samband med budsjett for 2025. 

• Stillingsutlysing og innhald – kva søkjer vi etter, og når søkje vi? 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting 030924: 

• Vi utsett utlysing av denne stillinga inntil vi får avklart om vedkomande, som i dag har 

ei 30% stilling hos oss, kan ta på seg ei større stilling - tidlegast frå hausten 2025. 

 

Min bakgrunn for at dette er forsvarleg, er at vi pr i dag har ei god ordning med eit 

vel fungerande Barnekor med ein dyktig dirigent og organist. Vi har òg ein dyktig 

vikarorganist til andre kyrkjelege aktivitetar som gudstenester og gravferder mm, og 

som har sagt seg villeg til å gå for eit nytt vikariat i 2025 – om det vert aktuelt.  

 

Vi vil saman med 30% stillinga prøva å få til ei betre koordinering mellom Barnekoret 

og kyrkja – slik at dei i større grad enn til no kan linkast opp mot aktivitetar i kyrkja.  

Vedkomande har fri frå skulen fredagar – desse dagane kan nyttast til arbeid med 

staben i Sveio etter behov. 

 

Vedkomande vil ikkje overta arbeidet med Barnekoret i ei eventuelt auka stilling, 

men koordinera arbeidet saman med dirigent og organist for Barnekoret. Vi får svært 

gode tilbakemeldingar på ho som er dirigent for Barnekoret i dag – både frå foreldre,  

born og andre - ho har eit stort engasjement, og ei eiga evne til å få borna med seg.  

 

Økonomien vår tilseier og at vi må vurdera kor stor stillingsstorleik vi kan tilby når 

den tid kjem.  
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Behandling i møte: 

Fellesrådet hadde ingen merknader til utsetjinga – ut over at dei sette frist fram til neste 

haust for ei avklaring med den som no innehar 30% stillinga. 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

Framlegg frå Kyrkjeverja, samt Fellesrådet sitt innspel vert sendt Sokneråda for uttale. 

Tilbakemelding snarast. 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 07/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

07/2024 Ny kyrkjelydspedagog etter Haldis som har sagt opp stillinga si fom 010225. 

Saka er UTSETT frå møtet 040624. 

Vår kyrkjelydspedagog har sagt opp stillinga si fom 010225 og blir førtidspensjonist, og det 

kan vera ønskjeleg med noko overlapping ved tilsetting av ny. Stillinga kan vidareførast med 

60% utan anna konsekvens for budsjettet enn ei eventuell lønsauke. 

Dokument i saka: 

• Forslag til utlysingstekst, vedlegg 07/2024. 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting: 

• Det bør vurderast 1-2 veker med overlapping – det må i så fall setjast av midlar til 

dette i budsjettet for 2025. 

• Stillinga kan vidareførast med 60% utan konsekvensar for budsjett. 

• Stillingsutlysing og innhald – kva søkjer vi etter, og når søkje vi? Sjå utkast til annonse, 

vedlegg 07/2024. 

Behandling i møte: 

Det var semje om å prøva å få til ei overlapping innanfor budsjettet for 2025.  

Det vart elles fremja forslag om å auka stillinga med 10% ved bruk av fondet til 

trusopplæring. Fondet er i dag på ca kr 600 000. Bakgrunnen for forslaget var å auka 

aktiviteten – forslag til nye aktivitetarsom kom opp var søndagsskule og etter skuletid i Førde 

i tillegg til Sveio.  

Kyrkjeverja ville tilrå bruk av fondsmidlar til ordinær drift over mange år framover.  
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Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

Utkast til stillingsannonse (60% stilling), samt forslag om å auka stillinga med 10% ved bruk 

av fond vert sendt Trusopplæringsutvalet og sokneråda for uttale. Tilbakemelding snarast.  

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 16/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

16/2024 Ny kontorsekretærstilling etter Brit som har sagt opp stillinga si fom 011024. 

Vår kontorsekretær har sagt opp stillinga si, og vil starte i ny jobb i Stord kommune 011024. 

Stillinga vart sagt opp 250624 og gjort gjeldande fom 010724. Avvikling av ferie og ferietid 

gjorde at utlysing av stillinga vart sett på vent. Det har ‘og gitt oss tid til å vurdera om vi 

midlertidig kan løysa oppgåvene med ressursar vi har tilgjengeleg i systemet vårt. Ei 

prioritert oppgåve har vore å få på plass ressursar som midlertidig eller på sikt kan overta 

oppgåvene når Brit slutte. 

Forslag til løysing vert presentert i møtet. 

Dokument i saka: 

Ingen. 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting: 

Forslag til løysing som vart presentert i møtet. 

Behandling i møte: 

Forslag til midlertidig løysing vart presentert slik:   

Noverande kontorsekretærstilling si 60%-stillingb vert delt i 3 x 20%-stillingar inntil vidare 

slik: 

20% overtar Anne Vierdal som frå før har 25%-stilling som trusopplærar . 

Ho vil primært jobbe med oppgåver knytta mot trusopplæring, oppfølging av påmeldingar og 

andre registreringar, samt post. 

Stillinga vert effektuert fom 01.09 for å kunna få til opplæring før Brit slutte og fram tom 

31.12. Ny vurdering vert gjort i perioden. 

20% overtar Lars Edvart Larsen som frå før jobbe som kyrkjetenar hos oss, samt har vore 

inne som ferievikar over fleire år på gravplassane.  
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Han vil primært jobbe med oppfølging av Soknehuset sin utleigedel, bank, post og noko 

attestering, bilagsføring og avstemmingar. 

Stillinga vert effektuert fom 01.09 for å kunna få til opplæring før Brit slutte og fram tom 

31.12. Ny vurdering vert gjort i perioden. 

20% overtar Kyrkjeverja. Dette gjeld hovudsakleg oppfølging av rekneskapsdelen som har 

vore tillagt kontorsekretærstillinga. 

Denne stillinga vert effektuert fom 01.10 då Brit slutte. 

Behovet for å lysa ut stillinga vert vurdert løpande. 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

Fellesrådet innstilte på framlegg frå kyrkjeverja. 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 09/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

09/2024 Justering av pris på feste og stell-avtalar. 

Saka vart fremja til FR-møtet 040624, og vil komma til behandling i FR-møtet i oktober. 

Dokument i saka: 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting: 

Behandling i møte: 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 10/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

10/2024 Justering av pris på leige av kyrkjene i Sveio. 

Saka vart fremja til FR-møtet 040624, og vil komma til behandling i FR-møtet i oktober. 

Dokument i saka: 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting: 
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Behandling i møte: 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 11/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

11/2024 Ny Minnelund i Sveio ved Eikeland kapell – namneplater. 

Saka er  UTSETT frå møtet 040624. 

Vi har no fått på plass tre namna Minnelundar i Sveio – ein ved Førde kyrkje, ein ved Sveio 

kyrkje og siste ved Eikeland kapell. 

Til Minnelundane i Førde og Sveio er det vald namneplater i stål på 15x15 cm, som vist i 

vedlegg til sak 11/2024. Desse blir festa på glatt minimalistisk underlag med skruar og lim. 

I Minnelunden ved Eikeland kapell skal namneplatene tilpassast naturstein med ujamn 

overflate, og vi vil gjerne vurdera ein annan  type namneplater her, og som kan passa betre 

til natursteinen og omgivnadane. 

Vi har vurdert liknande namneplater som dei har i Minnelunden ved Udland kyrkje i 

Haugesund. Den har same mål på 15x15 cm og er utført i sandstøypt bronse. Den kan påførast 

namn, fødsels- og dødsdato, samt eit symbol og eit minneord, og kan leverast i ulike fargar som 

dempa blå, raud, bronse med fleire, sjå vedlegg til sak 11/2024. 

Dokument i saka: 

Bilete av namneplatene som er nytta i Minnelundane ved Førde og Sveio kyrkje, samt av dei 

namneplatene det kan vera ønskjeleg å nytta i Minnelunden ved Eikeland kapell, vedlegg 

11/2024. 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting: 

Kan vi gå for namneplata som er føreslått for Eikeland Minnelund – under føresetnad av at 

desse kan leverast som vist til over og at dei kan festast på natursteinen som er nytta i 

Minnelunden ved Eikeland. 

Behandling i møte: 

Fellesrådet likte namneplata som var framlagt, og meinte dette ville vera ei velfungerande 

namneplate i Minnelunden ved Eikeland kapell. Dei lurte ‘og på om dette var ei namneplate 

som ‘og kunne nyttast i Minnelunden ved Sveio kyrkja, som ikkje er tatt i bruk. 
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Kyrkjeverja gjorde merksam på at det var gjort eit vedtak i Fellesrådet om like namneplater i 

Førde og Sveio, men det vedtaket kan sjølvsagt gjerast om. Kyrkjeverja føreslo å ta det opp 

til vurdering når det vart aktuelt å ta den Minnelunden i bruk. Det måtte då takast omsyn til 

diktet som er sett opp på namneplater i stål – både i Førde og Sveio. 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

Fellesrådet vedtok å gå for namneplatene som var vist i dokument til saka i Minnelunden ved 

Eikeland kapell, og innanfor følgjande gitte kriteriar: 

- ha sandstøypt bronseplate 
- vera 15x15 cm i størrelse 
- ha ein tjukkelse på min 6 mm 
- kan patinerast i div farger, mest brun, men òg blå, grøn og raud 
- skrift / dekor etter kunden sitt ønskje 

 

Og under føresetnad at desse kan festast til natursteinane som er nytta i Minnelunden. 

Skattkjær vil ta ei vurdering på dette fredag 06.09. 

Ei eventuell omgjering av vedtak for Minnelunden ved Sveio kyrkja, vart utsett til det blir 

aktuelt. 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 17/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

17/2024 Årskontroll brann- og nødlys 2024, Sveio Soknehus (30/70-deling)- forslag til 

oppfølging av avvik. 

Vi har hatt årskontroll brann og nødlys 2024, Sveio Soknehus. Kostnadane ved dette vert 

fordelt etter delingsnøkkel 30/70 – der 70% av kostnadane skal dekkast av Soknehuset og 30 

% av Sveio kommune. 

Brannalarmanlegget er feilfritt. Anlegget er skanna elektronisk via sentral utan feil, og det er 

blitt brukt testgass på over 10% av røykdetektormassen. 

Det bør lagast ein ny orienteringsplan og utarbeidast branninnstruks for bygget. 

Nødlyskontrollen hadde 13 avvik – dei fleste frå i fjor og tidlegare år. 

Tiltak: Avvik i nødlyskontrollen kan utbetrast av Helgevold som tok kontrollen eller av andre 

installasjonsbedrifter. 
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Dokument i saka: 

Ingen. 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting: 

Vi leiger inn Helgevold til å utbetra avvika. Dette for å spara tid med å henta inn prisar og 

vurdering av andre tilbod for STABEN, samt at avvika som har samla seg over fleire år kan bli 

utbetra snarast. 

Behandling i møte: 

Fellesrådet tok framlegg frå Kyrkjeverja til etterretning. 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

Kyrkjeverja kan effektuera Helgevold til å utbetra avvika - for å få effektuert utbetringane 

snarast og spara tid med innhenting av andre tilbod. 

 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 18/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

18/2024 Kandidatar til Nominasjonsnemnd KA sitt Landsråd. 

Vi har mottatt førespurnad om framlegg til kandidatar til KA sitt landsråd – viser til vedlegg 

18/2024.  

Ber om at de går gjennom skrivet, og vurdera om vi har aktuelle kandidatar eller om de vil 

stilla sjølve. 

Dokument i saka: 

INFO-skriv på saka, vedlegg 18/2024. 

Kyrkjeverja sitt framlegg til drøfting: 

Ingen. 

Behandling i møte: 

Det var tatt ein runde bland Fellesrådet sine medlemmar, men ingen hadde kapasitet til å 

stilla som kandidat til KA sitt landsråd for perioden 2025-2029. 

Sveio kyrkjelege Fellesråd sitt vedtak: 

Fellesrådet har ingen kandidatar som kan stilla til KA sitt landsråd for perioden 2025-2029. 



   

side 11 
 

ORIENTERINSSAKER. 

SVEIO KYRKJELEGE FELLESRÅD SAKSPAPIR 

Møtedato Saksnummer Saksbehandlar Arkiv 

24.09.03 19/2024 Rita Holmedal Websak:  XX/X-XXX 

 

A. Staben vår.  
040624: Ingrid slutta 290224, Haldis går av som førtidspensjonist 010225. Brit slutte 
300924. Sak 16/2024 viser korleis stillinga vert fordelt framover. Anne skal ha 
svangerskapspermisjon fom medio desember 2024. 

B. Valestrand kyrkje - roteskade i tak - kostnadsestimat, status og framdriftsplan. 
040624: Skaden vart avdekka av dei som malte kyrkja - etter oppdrag frå oss. Dei har 
seinare utarbeida ei kostnadsramme på dette på kr 250 000 – 300 000 som vart 
oversendt kommunen innan budsjettfristen for 2025, 010524, samt med eit sterkt 
ønskje om at saka vart handsama politisk – dette for å få midlar tildelt i 2024 - slik at 
arbeidet kunne utførast før ny vinter. Vi hadde synfaring med kommunen 230524 og 
180624 fekk vi melding om at kr 300 000 var innvilga av kommunestyret til dette 
arbeidet. 200824 var det ny synfaring med entreprenør og arbeidet er planlagt 
ferdigstilt i løpet av hausten – oppstart kring månadsskiftet august/ september.  

C. Sakristia i Sveio kyrkja - kostnad, status og framdriftsplan. 
040624: Arbeidet her er planlagt med eigne ressursar og noko dugnadshjelp, og vil bli 
jobba med haust/ vinter 2024/ 2025. 

D. Rehabilitering av altertavla i Valestrand kyrkje - finansiering, status og 
framdriftsplan. 
040624: Arbeidet starta i juni og har hatt pause i sommar – det er planlagt ferdigstilt i 
løpet av august/ september. Arbeidet har ei kostnadsramme på kr 170 000 – der kr 
160 000 vert dekka av tilskot frå Riksantikvaren, resten frå vedlikehaldsfondet vårt. 

E. Tilsyn av kyrkjer/ kapell og Soknehuset 230424 – tilsynsrapportar. 
040624: Viser tilsynsrapport for Sveio kyrkja som var vedlagt innkallinga til møtet. 
Tilbakemelding med framdriftsplan vart sendt Tilsynet HBR innan fristen 150624. 
Framdriftsplanen legg opp til at vi skal ha korrigert for påpeika avvik i løpet av 
hausten. 
 

F. 030924: Rekneskap mot periodisert budsjett pr 310824 – blir presentert i møtet. 
Rekneskapen vart ikkje presentert i møtet pga manglande dokument, men er vedlagt 
her – det viser totalt eit mindreforbruk på kr 377 000 pr 31.08. Postar med 
meirforbruk skuldast hovudsakleg inntekter som ikkje er periodisert inn i perioden, 
men vil komma seinare. 

 

Neste møte 291024 – kjente saker. 

• Godkjenning av innkalling og møteprotokoll frå 030924, samt signering. 

• Rekneskap mot periodisert budsjett pr siste mnd. 

• Oppfølgingssaker frå 231123 – opplæring og kyrkje/ gravplassbesøk. 

• Oppfølgingssaker frå 040624 og 030924. 


